



بورصة الكويت  
BOURSA KUWAIT

Date: 12 March 2023

التاريخ: 12 مارس 2023

To: Issuers and Development Services Department  
Boursa Kuwait

السادة/ إدارة خدمات وتطوير الإصدار  
المحترمين  
بورصة الكويت

Dear Sirs,

تحية طيبة وبعد،،،

**Subject: Material Information Disclosure**

**الموضوع: إفصاح عن معلومة جوهرية**

With reference to the above, and pursuant to the provisions of the CMA Executive Bylaws Chapter 4, Module 10 "Disclosure and Transparency" of Law No. 7 of 2010 regarding the establishment of the Capital Markets Authority and Regulating Securities Activities and its amendments, Regarding the disclosure of material information and the mechanism for disclosing it, we enclose for you the form for disclosure of material information.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وعملاً بأحكام الفصل الرابع من الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتهما، والمتعلقة بالإفصاح عن المعلومات الجوهرية وآلية الإفصاح عنها، نرفق لكم نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

Sincerely Yours,

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام والتقدير،،،

Obied Hisham Juwaihian  
Compliance Officer



عبيد هشام جويحان  
مسؤول الالتزام الرقابي

Copy to the Capital Markets Authority.

نسخة للسادة / هيئة أسواق المال.

info@boursakuwait.com.kw

Mubarak Al Kabeer Street, Kuwait City, Kuwait  
P.O.Box 1027 Dasman, 15461 Kuwait  
T: +965 22992000 F: +965 22440476

شارع مبارك الكبير، الكويت، دولة الكويت  
ص.ب : 1027 دسمان، 15461 الكويت  
هاتف: +965 22992000 فاكس: +965 22440476

رأس المال المصرح به: 60,000,000/- دينار كويتي | رأس المال المصدر والمدفوع: 20,077,575/- دينار كويتي | رقم السجل التجاري: 355538 | ش.م.ك.ع.  
Authorised Capital: 60,000,000/- KWD | Issued Capital (Paid-up): 20,077,575/- KWD | C.R: 355538 | K.P.S.C

## نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

### Disclosure of Material Information Form

Date	Name of the Listed Company	اسم الشركة المدرجة	التاريخ
12 March 2023	Boursa Kuwait Securities Company (K.P.S.C.)	شركة بورصة الكويت للأوراق المالية (ش.م.ك.) عامة	12 مارس 2023
Material Information		المعلومة الجوهرية	
<p>Boursa Kuwait announces the issuance of the Disciplinary Council's decision at the Capital Markets Authority at its meeting held on Sunday on 12/03/2023 in violation No. 104/2022 Disciplinary Board 39/2022 CMA, by imposing a warning penalty against the company and its board chairman, for violating the following :-</p> <p>First: Boursa Kuwait Securities Company:</p> <ol style="list-style-type: none"> <li>Provision of Clause (2) of Article 3-5-1 of Module Ten (Disclosure and Transparency) of the Executive Bylaws of Law No. 7 of 2010 and their amendments.</li> <li>Provision of Article 8-11 of Module Fifteen (Corporate Governance) of the Executive Bylaws of Law No. 7 of 2010 and their amendments.</li> </ol> <p>Second: Chairman of the Board of Directors of the Company</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>Provision of Clause (6) of Articles 2-5 of Book Fifteen (Corporate Governance).</li> </ul> <p>Note that the disciplinary case was rejected otherwise.</p>		<p>تعلم شركة بورصة الكويت عن صدور قرار مجلس التأديب بهيئة أسواق المال في جلسته المنعقدة يوم الأحد الموافق 2023/03/12 في المخالفة رقم 104/2022 مجلس تأديب 39/2022 هيئة، وذلك بتوقيع جزاء التنبيه ضد الشركة ورئيس مجلس إدارتها، وذلك لمخالفتهم ما يلي:-</p> <p>أولاً: شركة بورصة الكويت للأوراق المالية:</p> <ol style="list-style-type: none"> <li>حكم البند (2) من المادة 3-5-1 من الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 وتعديلاتهما.</li> <li>حكم المادة 8-11 من الكتاب الخامس عشر (حوكمة الشركات) من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 وتعديلاتهما.</li> </ol> <p>ثانياً: رئيس مجلس إدارة الشركة بصفته</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>حكم البند (6) من المادة 2-5 من الكتاب الخامس عشر (حوكمة الشركات).</li> </ul> <p>علماً بأن الدعوى التأديبية قد رفضت فيما عدا ذلك.</p>	
Significant Effect of the material information on the financial position of the company		أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة	
No Financial Impact		لا يوجد أثر مالي.	